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Dr. Szepes András Elnök úr (továbbiakban Elnök) köszörrtötte az ülés részt vevőit, Grimm Viktor, Hullay
Gyula, Graltam Marianna jelezték távolmaradásukat. Megállapította, hogy az elnökségi tilés
határozatképes.

1. Tájékoztatás azelőző elnökségi ülés óta történtekről:
- MMK küldöttgyűlés a Hutrgexpo E-pavilorl Zafír teremben volt, rendbert lezajlott. A 2022.

évi beszánlolók elfogadása után a kistagozatok i-igyében érkezett alapszabály rnódosítást
tárgyalták - 50 főtől lehessen tagozatot létrehozni - a javaslatot elutasították. Végül az
Alapszabályban a,,lta a szakmai tagozattaglétszánla két egyrnást követő év január i-jén neIn
éri el a 300 főt, a soron l<övetkező ktildöttgyűrlés dörrt atagozat megsziintetéséről vagy más
íagozattal való összevonásáról" passzusba a ,,döI]t" helyett a ,,dötlthet" szó került,
A 2024. évi tagdíjak iigyéberr a döntést az őszi kiildöttgyűlésre elnapolták, alrol majd rnég a
,,Széklláz" iigyben -lejár a jelenlegi bérleti szerződés - is dönteni kell.

- A titkár beszámo|t a kihelyezett szekszárdi főtitkári értekezletről (május 25-26):
Aházigazda Tolrra Vánnegyei Kanrara elnöke köszöntötte a rendezvényt.
Tájékozíatást kaptunk az MMK munkavállalóirrak mLrrrkamegosztásáról és arról egy részletes
Ieírást is kaptunk, atnit célszerű lenne az elrrökségnek is rnegki.ildeni.
Új iratrninták készítése kezdődött el, etrtrek ets6 lOpeseben a tagfelvételi kérelern adatlapját
véglegesített|ik. Folytatásként a jogosultsági kérelrnek adatlapjai következrrek, a tervezeteket
rnegkap| uk véleményezésre.
A szerzett jog tigyéberr tájékoztatást kaptLrrrk és írottan is megkaptuk a térna részletes feltáró
agyagát.
Táiékoztatást kaotunk a nemfizetőkkel (tagdíjak, nyilvántartási díjak) szembeni e|járás
rendjéről.
A szakmai továbbképzésekról is ismertetést kaptunk és már az ezzel foglalkozó írott eligazító
anyag is megérkezett, Az akkreditált konferenciák is felkerülnek a továbbképzési naptárba.
Egyeztetés történt a Gépészeti technológiai tervezési jogosultság és a tanúsítvány ügyében.
K i al akult az alkalmazn i szüksé ges elj árásrend.
Hasznos, jó hangulatú rendezvény volt.

- EpÜletgépész tagozat kihelyezett ülése volt nálunk (Szárcsa étterem szálloda) a tagozattal
közös FAP pályázatban elnyert forrás felhasználásával. Az ülésen atagozatelnökségi ügyeiről
tfugyaltak és a területi kamarák szakcsoportj ainakbeszámo|ói hangzottak el.
Az első nap délután a Sóstó- tanösvényt j ártákbe szakavatott vezetővel, majd másnap az Alba-
aréna építkezést tekinttették meg. A rendezvény jól sikerült.

- Epítészeti törvénytewezet véleményezésére kaptunk felkérést az MMk-tól.



A tervezetmintegy 250 oldal, tartalmazzaaKamaraitörvényt is, a IV. fejezetben. Ebben érdemi
nagy eltérés ajelenlegi törvényhez képest nincs. A tervezetben szöveg egyszerűsítések vannak,
viszont az etikai-fegye|mi ügyeket hosszasan tárgyalja.
Ezzel atörvénnyel párhuzamos an az űj kamarai tv. fogalmaz ásával l1y , aWagner elnök úr által
felkért bizottság is foglalkozik.
Nem lehet megítélni, hogy ennek így van-e értelme.
Wagner elnök úr tájékoztatása szerint azEpítészeti tv. tervezetébe az ahhoz adott kamarai
véleményt kb. 50%-ban elfogadták, beépítették, de a nagyon kifogásolt címét nem változtatták
meg.

Továbbképzések ügyei
A Ywgazdálkodási tervezők, szakértők részére a továbbképzés, a siófoki konferencia
keretében megtörtént. A műszakiak részére a továbbképzés avéglegesítés fázisában van.
Az Ingatlanrendezők részére a Vármegyei kormányhivatal megbízása atapján 11 fő
hivatali dolgozójuknak szerveztünk továbbképzést, ami itt az irodárkban volt. Külsős
kollégák online vettek résú. a továbbképzésen.
A Geodéziai szakcsoport továbbképzésiprogramja, az előadőkis vállalták, rendben van.
Az Epítési műszaki továbbképzésré az ÉptiÉtszigetelők, Tetőfedők egyesülete egy kész
Programot ajánlott, kisebb módosítással ez egy napta megfelelő, de még két alkalomra
programot kell készíteni.
Az Epületgépészeknél mindkét íovábbképzésnél (tervezők, műszakiak) összeállították a
programot és az e\öadók is vállalták a képzést.
A Közlekedési szakcsoport hétföre igérte akészprogram leadását.
A Tartószerkezeti továbbképzés előkészítése - Kiss Tamás tájékoúatott - egyeztetés
alattvan a hónap végéig leadjrák az előadől<kal is megbeszélt programot.
Energetikai és elektrotechnikai továbbképzés előkészitése is folyamatban van, erről
S zi g etiné L ászlő Erika táj éko ztatott.
Az Elnök kérte, hogy e hó végéig adjákmeg a véglegesített programot.
Dr. Illés A. jelezte, szeretnének továbbképzést szervezni, a hónap végéig leadják a programot,

Őszi szabadtéri program
Az Elnök feltette a kérdést, a Bregyóban tartott bográcspartihoz hasonlót szeretnénk-e ez
évben is rendezni?
Rövid beszélgetés utan egyetértés alakult ki, hogy ne szervezzüttk.
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A kérelmezők tagfelvételét az Elnökség 6 fő igen, 0 fő nem, 0 fő tartőzkodás mellett
elfogadta, mivel a törvényben előírt feltételeknek megfelelnek.

A beérkezett előminősítési és szakértői kérelmeket áttekintve az elnökség a következő véleményt adta:
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07-1240 szabó Ákos péter SZÉS-1,2 szakmai gyakorlat nem megfelelő,

elóminősítés elutasítás

5. Egyebek:
Elrrök bejelerrtette, hogy a július 17-ei elnökségi értekezletet a megbeszélendők
függvényében valószínűleg online lesz, errő1 majd értesítést küld.
A titkár bejelentette, e hótól megszüntettik az otthoni munkavégzést, az iroda visszaál|t a
telj es benti munkavégzésre.

k.rn.f,
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